

**Møde den: 23.03.2021 kl. 10-12**  
**Mødet blev afholdt via Microsoft Teams**  
**VEST båndmøde**

**REFERAT**

**Deltagere:** Anne Christine Teglborg (AU UDD), Jesper Sølund Hansen (AR), Lisette Prins (HE), Eva Kvistgaard Arent (NAT-TECH/ordfører), Stina Lykkeby Tylén (Aarhus BSS), og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

<b>Punkt 1</b>	<b>Til orientering (10 min)</b>
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	<p>Anne:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• I forlængelse af krænkelserne på zoom arbejder Anne og Esben hen imod et overblik over problemets omfang og mulige løsninger herpå. Så vidt vides, er det indtil videre udelukkende vejledningen, der har haft uønskede "gæster".</li></ul> <p>Esben:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Har haft en snak med Eva fra Studenterlinjen (tidligere: AU Helpline). Linjen har haft få henvendelser i nedlukningsperioden. Man forsøger sig aktuelt med en rebranding-kampagne.</li><li>• Nina fra Studenterrådet efterspørger et overblik over mentorordninger på AU. VEST-lederne sender liste over deres ordninger til Esben, som deler dem med Nina.</li></ul> <p>Lisette:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Berit Eika og Jeppe (pa) arbejder på studiestart-koncept. Jeppe vil gerne fremlægge det foreløbige udkast på et VEST-møde i april.</li></ul>

Dato: 24-03-2021

Ref: EHL

Side 1/4

Stina

<b>Punkt 2</b>	<b>Drøftelse: Ønsker til rapport/APP i PowerBI</b>
<p>Beskrivelse</p>	<p>v/Lisette og Jesper</p> <p>Der ønskes følgende diskussioner:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Giver de <i>begrundelser</i>, vi fremfører, mening for alle, eller skal de justeres og tilrettes?</li> <li>• Giver de <i>ideer</i> til rapporter, som vi foreslår, mening?</li> </ul> <p>Når vi er enige om notatets indhold sendes det til Analyse og indberetning sammen med excel/data for henvendelsesstatistikken og kollektive arrangementer.</p> <p><b>Bilag:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Notatudkast til Analyse og indberetning (vedhæftet)</li> <li>• Forslag til rapportstruktur og –indhold (pp vedhæftet)</li> </ul>
<p>Referat</p>	<p>Båndet godkendte notatet. Der skal dog tilføjes en passus om, at der også skal findes en løsning for den centrale vejlednings data, enten som en selvstændig kube eller via integration i fakulteternes oversigt. Jesper og Lisette tilretter notatet, som sendes til Aleksander og Hanne, der fungerer som vores indgang til power-bi gruppen.</p>

<b>Ekstra punkt</b>	<b>Drøftelse: Ønsker til trivselsvideo</b>
<p>Beskrivelse</p>	<p>v/Stina</p> <p>Det er muligt at sammenklippe en sidste trivselsfilm baseret på de mange ubrugte klip. Hvad er båndets ønsker til filmens indhold?</p>
<p>Referat</p>	<p>Temaet skal være det samme, uden corona-fokus. Vejledningen er et tilbud, som kan bruges af ALLE, ikke kun dem med svære personlige studiemæssige udfordringer. Fremhævelse af, at der foruden SSV'ere også findes studie- og trivselsvejledere.</p> <p>Der udarbejdes et udkast, som deles med VEST-båndet på et senere møde.</p>

<b>Punkt 3</b>	<b>Drøftelse: Interessekategorier i studieguiden</b>
Beskrivelse	v/Anne og Esben  Interessekategorierne i bachelor- og kandidatguiden er blevet sat til fornyet debat i studieguideredaktionen på baggrund af henvendelser fra nogle fagmiljøer. Der ønskes derfor en diskussion af, om vores interessekategorier fortsat er dækkende for AU's uddannelsesudbud, eller om der skal tænkes nyt.
Referat	Udsat til næste møde.

<b>Punkt 4</b>	<b>Drøftelse: Fremtidige live- og virtuelle arrangementer post corona.</b>
Beskrivelse	v/Anne  Anne fremlægger forslag om fælles møde til evaluering og udvikling af fremtidige live- og virtuelle arrangementer post corona.
Referat	Anne har indkaldt sin afdeling til møde om emnet. Næste oplagte skridt er at mødes på tværs af VEST-enhederne. Båndet hævder til, at fokuset for mødet afgrænses, så et enkelt arrangement fungerer som case. Antallet af deltagerne bør også være begrænset. Gruppens opgave er at overveje, hvordan læringerne fra de rent virtuelle events kan bruges i den fremtidige normaltilstand, hvor det igen er muligt at holde fysiske arrangementer.  Anne udarbejder forslag til fællesmøde.

<b>Punkt 4</b>	<b>Drøftelse: Principper for studievejledningen</b>
Beskrivelse	v/Anne  Fortsat fra forrige båndmøde.  <b>Bilag:</b> Seneste version er tilgængelig i båndmappen.
Referat	Båndet arbejdede videre med principperne. Afslutningsvist besluttede båndet at sætte som mål, at tekstarbejdet afsluttes på næste båndmøde, hvor den videre proces desuden aftales.

<b>Punkt 5</b>	<b>Evt. (10 min)</b>
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	

**Pipeline:**

Møde med de pædagogiske centre (Tina Keiding)  
Samspil mellem VEST-båndet og rekrutteringsgruppen

**Kommende møder:**

Dato	Tid	Sted
06-04-2021	10-12	Microsoft Teams
20-04-2021	10-12	Microsoft Teams

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.